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Kartlägg möjliga platser för omsorgsboenden 
 

Borås har idag stor brist på platser inom äldreomsorgen vilket är något som måste åtgärdas snarast.  

Redan 2017 uppdagades det att det skulle bli en brist på vård- och omsorgsplatser. Det har 

framkommit att vård- och äldreförvaltningen har undersökt olika platser runt om i kommunen, men 

tackat nej vid förslag om etablering av nya äldreboendeplatser. Varför nämnden och förvaltningen 

inte valt att gå vidare med de presenterade förslagen har inte förklarats.  

Däremot är det tydligt att det råder en stor brist på äldreboendeplatser. Vi måste göra vad vi kan för 

att möjliggöra fler platser för att minska kön som växer sig allt större. Borås Stad bör därför kartlägga 

mark och fastigheter, även utanför sin egen ägo, för att hitta möjliga platser för fler vård- och 

omsorgsboenden.  

 

 

Att uppdra Stadsledningskansliet att se över mark och befintliga fastigheter utanför 

kommunens ägo för att kartlägga gällande detaljplaner, stadsplaner, byggnadsplaner, 

samt avstyckningsplaner som kan tillåta äldreomsorgsverksamhet och återkoppla 

detta till kommunstyrelsen. 
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